

# Hactl team is 'best-dressed' for 7<sup>th</sup> year in a row

## 香港空運貨站連續7年贏得「趣怪服裝獎」

This year's 'Walk Up Jardine House' – the annual event in which people race up the iconic building's 49 flights of stairs to raise money for charity – saw Hactl run off with the "Best Dressed Award" again – for the 7<sup>th</sup> year in a row!

Hactl's fancy dress team dressed as adorable Japanese cartoon character Pikachu, competing with Super Mario Brothers, Elsa, and other well-known stars of the stage, screen and gaming console.

### Pikachus and Thistle Man Dance in Finale

Hactl team's performance in the stage show finale featured a song and dance routine by the three Pikachus and Thistle Man (featured in the very first event). To mark the event's 30th anniversary, they produced a framed copy of the original event write-up that appeared in the South China Morning Post of 25<sup>th</sup> August 1985. Hactl staff with over 30 years of service were also invited on stage.

### Hactl Achieves the Fastest Male Time

In addition to its fancy dress team, Hactl also entered a "serious" 5-man relay team, which achieved second place; an individual male competitor, who came first to win the coveted Barrow Cup; and an individual female competitor.

### Record Four Million Dollars Raised

In 1985, the event raised HK\$170,000 for charity, and 200 runners took part. This year's event welcomed 500 participants, who raised over four million HK dollars for charity – the best ever result.

'Walk Up Jardine House' is organised for MINDSET by the Jardine Ambassadors. MINDSET provides financial support to mental health related projects and NGOs in Hong Kong and mainland China. It also works closely with other charitable organisations to raise funds for mental health related causes.

如以往，在一年一度的「齊步上怡廈」慈善籌款活動中，參加健兒需以跑樓梯方式攀登樓高49層的怡和大廈。香港空運貨站很榮幸於此活動上成功連續7年贏得「趣怪服裝獎」。

香港空運貨站趣怪服裝隊伍打扮成可愛的日本卡通人物「皮卡超」，而同場的參賽隊伍亦毫不遜色，悉心打扮成馬里奧兄弟、「魔雪奇緣」女主角愛莎女皇及其他受歡迎的舞台、電影和電子遊戲角色。

### 比卡超和Thistle Man 壓軸表演

香港空運貨站隊伍以比卡超和來自第一屆「齊步上怡廈」活動的Thistle Man的造型，在台上載歌載舞作壓軸表演。為慶祝「齊步上怡廈」30周年，貨站特意準備了1985年8月25日於南華早報上有關「齊步上怡廈」的報導副本，而於貨站服務超過30年的員工亦到台上參與表演。

### 貨站男健兒摘冠

除了趣怪服裝隊伍勇奪殊榮外，貨站五人男子接力隊伍，亦獲得男子接力賽亞軍。貨站亦派出了兩名男、女健兒參加個人賽事，男健兒並獲頒鮑磊杯冠軍。

### 成功籌得4百萬善款

第一屆「齊步上怡廈」活動於1985年舉行，共有200名健兒參加，為慈善機構籌得約17萬港元。今年，500名健兒在活動中共創佳績，並籌得超過港幣4百萬善款，數目乃歷年之冠。

「齊步上怡廈」由「怡和親善大使」主辦，旨在為「思健」籌款。「思健」為香港和內地有關精神健康的項目及非政府組織提供經濟支援，亦會與其他慈善機構合作，為與精神健康有關的項目籌款。



Hactl's team was 1<sup>st</sup> runner-up in the Aviation and Airport Services Cup, at this year's Green Power Hike. 香港空運貨站代表隊勇奪綠色力量環島行航空及機場服務業盃亞軍。

## Green Power Hike 2015

A four-strong Hactl team was 1<sup>st</sup> runner-up in the Aviation and Airport Services Cup at this year's Green Power Hike, completing the 50km Hong Kong Trail course in 6 hours 30 minutes.

The Green Power Hike is an annual fund-raising walkathon; established in 1994, it has become one of the largest and most popular charitable hiking activities in Hong Kong. Over 3,000 enthusiastic participants entered this year's event, which raised over HK\$6 million.

### Teaching Future Generations to Respect Nature

In the 22-year history of the event, more than 54,000 people and over 100 corporations and organisations have raised over HK\$72 million to build a green future. All donations are used for environmental education of future generations, teaching them to protect, appreciate and respect the nature.

## 綠色力量 環島行2015

香港空運貨站四名健兒參加了「綠色力量環島行」慈善行山比賽。貨站隊伍以6小時30分完成50公里的港島徑路段，勇奪「航空及機場服務業盃」亞軍。

「綠色力量環島行」始於1994年，為一年一度的行山籌款活動，現成為香港最大型及最受歡迎的慈善行山活動之一。今年逾3,000名健兒參加比賽，共籌得超過港幣6百萬善款。

### 教育下一代 尊重大自然

過去22年，超過54,000名健兒及逾100間企業和團體參與這項別具意義的活動，為建立綠色未來籌得近港幣7千2百萬的善款。所有款項將用於環境教育，致力培育下一代保護、欣賞和尊重大自然。



Hactl's winning Fancy Dress Team, Men's Relay Team and individual competitors show off their trophies with Chief Executive Mark Whitehead. 穿上趣怪服裝的香港空運貨站隊伍、男子接力隊及個人賽事參加者，在得獎後與貨站行政總裁章浩德合照留念。